
Referat FUF repræsentantskabsmøde 4. april 2024 

Kl. 19.00 hos Frivilligcenter Frederikshavn, Danmarksgade 12, 9900 Frederikshavn  

8 deltagere og styrelsen: Henrik, Hans Henrik, Kamma, Anders, Birgitte og Anja.  

 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent - Hans Henrik Christiansen valgt.  

2. Styrelsens beretning – ved formand Anders Krøgh. Vedlagt som bilag.  Beretning godkendt.  

3. Regnskab ved Henrik Carlsen, kasserer. Regnskab godkendt.  

4. Indkomne forslag. Ingen modtaget.  

5. 5a: Valg af formand (lige årstal). Birgitte Mathiasen valgt 

5b: Valg af næstformand: Kamma Ladefoged (1 år) 

6. Valg af styrelsesmedlemmer – Per Jensen genvalgt.   

Repræsentantskabet godkender, at styrelsen fortsætter reduceret og det næste år supplerer 

styrelsen hvis muligt. Muligheden for at der kan nedsættes projektgrupper med deltagelse af 

andre end styrelsen i begrænsede tidsperioder drøftes. 

7. Valg af styrelsessuppleanter: Ingen 

8. Valg af revisor: Preben Smed Jeppesen modtager ikke genvalg. Jørgen Bo Christensen er valgt  

9. Valg af revisorsuppleant: Hans Henrik Christiansen. 

10. Budgetforslag for indeværende år.  

Det foreslås, at der arrangementsposten øges fra 15.000 til 30.000 kr idet, vi ønsker at 

gennemføre foredrag med Søren Østergaard. 

Det foreslås at der afsættes 25.000 til post, der hedder udvikling. Forøgelserne vil betyde, at 

der tæres på hensatte aktiver.  

Budget med foreslåede ændringer godkendes.  

11. Eventuelt 

Medlemmer fra repræsentantskabet er interesseret i at hjælpe den nye styrelse med at få sat 

ord og retning på det kommende års arbejde i en hurtigt arbejdende arbejdsgruppe frem til 

sommerferien, og dette igangsættes straks. 

 

Det foreslås, at FUF holder åbne styrelsesmøder med forskellige temaer, da det muligvis vil 

tiltrække interesserede. 

 

Idrætssamvirket holder i samarbejde med Sparekassen Danmark møde d. 11. april om deres 

foreningssystem. De har specialister i foreningsøkonomi og egentligt styringsredskab til 

rådighed for foreningskunder, der ligeledes sparer et betydeligt beløb på gebyrer. FUFs 

medlemmer inviteres, vi sender info ud.  

 

God og bred drøftelse om foreningers vilkår i forhold til at tiltrække unge medlemmer til 

leder/bestyrelsesarbejde generelt. 

 

God og engageret drøftelse om FUFs udvikling og fremtid som paraplyorganisation. 


